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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum                                                                

Datum: 16 december  2024                                                                                                             

Aanvang: 19.30 uur                                                                                                                             

Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer                                                     

Aanwezig: Eric Maes, Dorien Schrijen, Nelly Verheijen. Koen Strik, Harry Flaton 

1. Opening                                                                                                                                               

Eric opent de vergadering met een welkom aan allen. 

2. Ingekomen stukken (zie bijlage I)                                                                                                          

Bepaalde ingekomen stukken zijn verzonden ter informatie                                                   

ingekomen stukken die besproken moeten worden staan geagendeerd voor deze 

vergadering. 

- . 

3. Verslag vorige vergadering 04-11-2024 

Dit wordt, op een paar kleine opmerkingen na, goedgekeurd, en kan daarna op de 

website worden geplaatst.  

      4.   Stand van zaken omgevingsvisie 

Harry heeft de bijeenkomst van de omgevingsvisie op 25 november bijgewoond.             

Het concept omgevingsvisie is vastgesteld op de hoofdlijnen.                                                                   

De gemeente Land van Cuijk is ingedeeld in 4 deelgebieden:                                                

1. Maasoeverwal (hierbij horen Cuijk en Boxmeer)                                                            

2. Raamvallei                                                                                                                         

3. Peelzoom                                                                                                                                               

4. Peelkern        

• Hoofdlijn aandachtspunten zijn:                                                                                                            

Het in stand houden van Maasheggenlandschap                                                                                  

• Versterking rivierlandschap en waterberging                                                                        

• Openbaar vervoer                                                                                                            

• Meer groene zones ( Oost-West)                                                                                      

• Aandacht voor vergrijzing kleine kernen                                                                               
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• Het toestaan van biologische landbouw.                                                                                  

Het uitvoeren van deze hoofdlijnen is de volgende stap. 

5.Sipiejo 

                                                                                                                                             

Eric heeft Sipiejo een paar keer verzocht een duidelijke begroting van 2024 in te 

dienen, maar tot op heden geen enkele reactie ontvangen. Zolang er geen begroting 

is ingediend wordt er niets overgemaakt naar Sipiejo. Tijdens het voorzittersoverleg 

wordt dit agendapunt besproken. Het bedrag wordt, bij geen reactie, naar de rekening 

van de gezamenlijke wijkraden overgemaakt.  

6.   Voortgang geveltuintjes 

De bewoners die mee wilden doen aan het inrichten van geveltuintjes in de 

Steenstraat, waren allemaal uitgenodigd voor een informatiebijeenkomst in het 

Parochiehuis op 7 november. Slechts de bewoners van 1 pand waren aanwezig. Dat 

was behoorlijk teleurstellend, temeer daar het bestuur en mevr. A. van der Hulst 

(Gemeente) er behoorlijk veel tijd en werk in hebben geïnvesteerd.                        

Begin januari gaat de Gemeente het realiseren van de geveltuintjes in gang zetten. 

Dorien neemt contact op met mevr. Van der Hulst om dit verder te bespreken.  

           7.  Snelheidsmeter DSI – contactpersoon/locaties 

De Gemeente is van plan een DSI (dynamische snelheidsindicator) voor 1 jaar in 

bruikleen te geven aan de wijkraden. Via een rouleersysteem komen deze dan op 

diverse plaatsen in Boxmeer te hangen. Wij kunnen locaties aangeven waar de DSI 

graag geplaatst willen hebben en er is een contactpersoon nodig                                           

De locaties: Steenstraat- Julie-Postelsingel-Burg.Verkuylstraat-Koorstraat bij 

zebrapad Boekhandel van Dinter. 

 8.   Cameratoezicht bijeenkomst 13 januari. 

Sinds november 2017 is er een intentieverklaring tussen horecaondernemers in 

Boxmeer, wijkraad Centrum, de Gemeente en politie getekend, waarin afspraken 

gemaakt zijn inzake veilig uitgaan in het centrum van Boxmeer. Deze 

intentieverklaring is sinds de herindeling niet meer aangepast. Inmiddels heeft er een 

evaluatie plaatsgevonden van het cameratoezicht. Een toelichting hierop vindt plaats 

op maandag 13 januari. Eric zal deze bijeenkomst bijwonen. 

  9.   Verslag voorzittersoverleg. 

Onderstaande onderwerpen zijn tijdens dit overleg besproken: 

• Met de wethouders Bouke van Vught en Maarten Jillessen is gesproken over 

woonwagenlocaties. Het is de bedoeling dat in Boxmeer een locatie hiervoor wordt 

toegekend voor 12-13 plekken. In eerste instantie zou deze in de Hollesteeg komen, 

maar er kwam bezwaar vanuit de bewoners. Er is een werkgroep samengesteld 

waarin de wijkraden vertegenwoordigd zijn en ook een bewoner van de woonwagens. 

• Er gaat een onderzoek plaatsvinden naar de luchtkwaliteit in de kernen. Eric heeft 

aangegeven hieraan te willen meewerken. Tot op heden niets hiervan vernomen.     
•Het functioneren van de straatcoaches wordt tijdens het voorzittersoverleg 

besproken                                                                                                                                       

•Ook de invulling van Koningsdag wordt tijdens het voorzittersoverleg besproken. Het 

idee is om hier wat meer van te gaan maken.                                                                                                
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•Op 27 november was er een informatieavond over AI, georganiseerd door de 

wijkraad West. Het was een zeer informatieve avond met goede uitleg. 

  

10.   Voortgang website/ flyer gezamenlijke wijkraden.                                                                                    

Het wijkradenblad is klaar ziet er erg mooi uit. In de volgende editie komt een 

prijsvraag om een naam te bedenken voor het blad.                                                                                                           

De website is gedeeltelijk klaar. Hoofdpagina is klaar. Ziet er ook mooi uit.                                            

De vraag is hoeveel e-mailadressen we nodig denken te hebben. Te veel e-

mailadressen werkt verwarrend. Wij vinden 2 e-mailadressen (voorzitter@ en info@) 

voldoende. 

11.  Speeltuintje Carmelietenstraat-Oost Mevr. Van Leest. 

Mevr. Van der Leest heeft via contactformulier gevraagd of wij mee wilden denken 

over het aanpassen van het speeltuintje in Carmelietenstraat-Oost. Nu is dat een vrij 

hoog toestel. De wijkraad zelf kan geen speeltoestellen plaatsen. Dit moet via de 

Gemeente aangevraagd worden. Er bestaan subsidieregelingen voor een 

burgerinitiatief van een bepaalde wijk. Via deze weg zou dat aangevraagd kunnen 

worden. De wijkraad kan dit, omdat wij een stichting zijn, makkelijker aanvragen. Ook 

kunnen wij het via WIU verder ondersteunen, omdat het speeltoestel nu niet veilig is 

voor kleinere kinderen.                                                                                                          

Ons voorstel is om samen met andere bewoners een plan te maken en dit 

terugkoppelen naar het bestuur. Wij gaan het dan samen met de gebiedsmakelaar en 

de bewoners in gang zetten. 

12.  Wat verder ter tafel komt/ sluiting                                                                                            

Harry:                                                                                                                                            

•Het platform themabijeenkomst geëvalueerd. Het was een prima bijeenkomst en op 

een originele manier aangepakt. 2 mensen hebben de werkgroep verlaten. Men wil 

natuurlijk graag aanvulling. Ad de Ponti heeft zich aangemeld waarbij Cuijk en 

Boxmeer nu goed vertegenwoordigd zijn. Er is nu gekozen voor een werkwijze waarbij 

de wijkraden, bewoners aan kunnen geven welk onderwerp zij graag besproken willen 

hebben. Zo kan men het tekort van de werkgroep leden opvangen.                                       

•Harry vraagt zich af of voor de skihut, die dhr. Bongers heeft geplaatst een 

vergunning is afgegeven?                                                                                                                           

Eric:                                                                                                                                           

•neemt deel aan de De stuurgroep Maasheggen . Op initiatief van Lars van Peij is 2,5 

km Maasheggen geplaatst door een aantal vrijwilligers. Het bedrag hiervoor is 

bijeengebracht via een crowfundactie MaasheggenMooi, door de ernstig zieke Lars.     

Koen:                                                                                                                                        

•Heeft de bijeenkomst van omgevingsfonds bijgewoond. Het onderwerp zonneparken 

werd deze avond besproken. Kan de overgebleven opgewekte energie besteed 

worden aan verduurzaming? De commissie mag hierover ideeën indienen b.v., voor 

elektrisch busje? Men is van plan om de gebiedsmakelaar te vragen zitting te nemen 

in de commissie.                                                                                                                               

•gaat de wijkagent uitnodigen voor de bestuursvergadering van 27 januari a.s. 

Sluiting vergadering met dank aan ieders bijdrage.                                                                     

Volgende vergadering: maandag 27 januari 2025 .                                                                            

 


